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RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU         

OR-II.0002.4.2015          

        

Protokół  Nr IV/2015 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 3 lutego 2015 roku 

 

IV (nadzwyczajna) sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali 

konferencyjnej nr 202  od godz. 14 
00 

 
  

 

Ad. I.  

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – otworzył IV (nadzwyczajna) sesję Rady Powiatu 

Słupskiego.  

Powitał wszystkich obecnych -  radnych Powiatu. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego Przewodniczącym Zdzisławem Kołodziejskim,                       

i wszystkich przybyłych na sesję. 

 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

 

Obsługę prawną zapewniła radca prawny pani Beata Sadowska. 

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału Organizacyjnego. 

 

Ad II.  

Stwierdzenie kworum 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu –  na podstawie listy obecności stwierdził, 

że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. 

Stwierdził, że obrady były prawomocne. 

 

Na sekretarza obrad wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady Powiatu pana Andrzeja Kordylasa.   

             

Ad. III.  

Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – przypomniał, że projekt porządku obrad został 

radnym przesłany  w zaproszeniu na sesję. (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu)  

Zapytał, czy ktoś z Państwa radnych, czy Pan Starosta wnosi inne propozycje, bądź  zmiany                      

do porządku obrad?  Głosów nie było. 

odczytał projekt porządku obrad  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Podjęcie uchwał: 

    1) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji  

         projektu pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania” „Poprawa  

         efektywności energetycznej Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez  

         termomodernizację budynków” planowanego do realizacji w ramach RPO WP na lata  

         2007-2013, 

   2) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie listu intencyjnego pomiędzy Miastem  

        Słupsk  a Powiatem Słupskim popierającego zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji  

        projektowej dla zadania pn „Węzeł transportowy Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego  

        Słupska z elementami priorytetów dla komunikacji zbiorowej”, 

   3) zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Słupskiego Nr VI/30/99 z dnia 22 lutego 1999 r.  

        ze zm. w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 

    4) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok.  

5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Zakończenie sesji. 

Przystąpił do głosowania – w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?    kto się wstrzymał ?  

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw - 0  wstrzymało się  - 0 radnych 

Stwierdził, że porządek dzisiejszych obrad, został przyjęty. 

Ad. IV 

Podjęcie uchwał: 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu - poinformował, że wymienione w porządku 

obrad projekty uchwał były omawiane na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Rozwoju Powiatu. Poprosił Pana przewodniczącego Komisji o przekazanie Radzie 

wyrażonych opinii Komisji  w sprawie tych projektów uchwał.   

 

Pan Wojciech Karaś przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu – 

poinformował, że Komisja zaopiniowała wszystkie projekty uchwał pozytywnie.  

 

ppkt 1) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji  

              projektu pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania” „Poprawa  

              efektywności energetycznej Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez  

              termomodernizację budynków” planowanego do realizacji w ramach RPO WP  

              na lata 2007-2013 

 
Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy Pan Starosta chciałby zabrać głos. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – powiedział, że bliski obszar funkcjonalny jest to organizm, 

który zakłada, że miasto wraz z jego strefą zewnętrzną poprzez gęstą sieć powiązań tworzy                         

z miastem funkcjonalnie jeden organizm. Ponieważ ten program zakłada również 

termomodernizację w ramach miejskiego obszaru, również powiat chce funkcjonować w nim 

poddając termomodernizacji dwie nieruchomości – Powiatowy Urząd Pracy i Zespół Szkół 

Technicznych w Ustce. Stąd też proponuje przyjęcie tego projektu uchwały.  
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Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  

Głosów nie było. 

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  Wysoką Radę, kto jest za przyjęciem wraz                 

z autopoprawką omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?                               

kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0   wstrzymał się – 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr IV/29/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 3 lutego 2015r.                           

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji projektu                     

pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania „Poprawa efektywności 

energetycznej Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez termomodernizację budynków” 

planowanego do realizacji w ramach RPO WP na lata 2007-2013, została podjęta. 

 

(uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie listu intencyjnego pomiędzy Miastem  

               Słupsk a Powiatem Słupskim popierającego zadanie pn. „Opracowanie  

               dokumentacji  projektowej dla zadania pn „Węzeł transportowy Miejskiego Obszaru  

              Funkcjonalnego Słupska z elementami priorytetów dla komunikacji zbiorowej” 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy Pan Starosta chciałby zabrać głos. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – przedsięwzięcie, którego liderem jest Miasto Słupsk                     

w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska z elementami komunikacji zbiorowej jest    

to przedsięwzięcie w ramach, którego powiat chce funkcjonować. Jako, że nasza spółka jaką jest 

PKS, również musi się komponować z całą strefą i ruchem autobusów komunikacji publicznej.                          

W związku z tym jest to nieco mniejsze powiatu przedsięwzięcie. Największe jest Miasta Słupsk, 

bo przewiduje budowę tunelu pieszo-rowerowego pod dworcem, to co się wiąże z relokacją                           

z drugiej strony dworca na ogródkach działkowych. Będą tam parkingi dla autobusów jak również 

dla samochodów osobowych. Zaproponował przyjęcie projektu listu intencyjnego, jako że Zarząd 

Powiatu uważa, że pozostawienie dworca obecnej lokalizacji spowodowałoby funkcjonowanie obok 

całej struktury lokalnej komunikacji, zarówno miejskiej wewnętrznej jak i zewnętrznej. Stąd też tak 

ważny jest nasz udział.   

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  

Głosów nie było. 

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0  wstrzymało się - 2 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr IV/30/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 3 lutego 2015r.                              

w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie listu intencyjnego pomiędzy Miastem Słupsk                     

a Powiatem Słupskim popierającego zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji  projektowej dla 

zadania pn „Węzeł transportowy Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska  z elementami 

priorytetów dla komunikacji zbiorowej”, została podjęta. 

 
(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 
ppkt 3) zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Słupskiego Nr VI/30/99 z dnia 22 lutego 1999 r.  

              ze zm. w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – poinformował, że w związku z tym, że zostały 

dokonane zmiany na stanowisku starosty, a generalnie jest taka zasada, chociaż nigdzie nie pisana, 

że powiat reprezentuje starosta - jest taka propozycja w projekcie uchwały, żeby pan starosta 

Zdzisław Kołodziejski reprezentował nasz powiat do Związku Powiatów Polskich. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne zdanie lub wnioski.  Głosów nie było.   

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20   przeciw – 0   wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr IV/31/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 3 lutego 2015r.                              

zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Słupskiego Nr VI/30/99 z dnia 22 lutego 1999 r.  

ze zm. w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, została podjęta. 

 
(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 
ppkt  4)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok 

       

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy Pan Starosta chciałby zabrać głos. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – wyjaśnił, że Rada uchwaliła środki, ale w części realizacji 

zadania w Bierkowie na kwotę 1531 967 zł. Gmina Słupsk w budżecie zabezpieczyła jako środki 

niewygasające. W tej chwili powiat jest na etapie usunięcia wszystkich usterek, które były przy tej 

realizacji zadania w Bierkowie. W związku z tym w ciągu najbliższych dwóch tygodni będą musieli 

zapłacić. W nawiązaniu do tego należy przyjąć, a następnie wydać  środki, które są na to zadanie 

zabezpieczone. Druga sprawa dotyczy przeniesienia środków w wysokości 46 600 zł na wniosek 

dyrektora PCPR. Dotyczy formalnego przeniesienia z działu 853 do rozdz. 85324, ponieważ mylnie 

zostały zakwalifikowane dochody z PFRON-u w Gdańsku. Są to dochody z obsługi środków 

algorytmowych PFRON w wysokości 2,5% i 5% od wydatków z tytułu obsługi programu 

„Aktywny samorząd” . 
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Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos.  

Głosów nie było. 

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20      przeciw – 0   wstrzymał się – 0 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr IV/32/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 3 lutego 2015 r.  w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

(protokół sekretarza obrad - wyniki głosowań sesji Nr IV/2015  Rady Powiatu Słupskiego dnia 

3 lutego 2015 roku  stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

Ad. V.  

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć 

wniosek lub oświadczenie. Głosów nie było. 

       

Ad. VI.  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu -  stwierdził, że porządek dzisiejszej sesji został 

wyczerpany. Zamknął IV sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach. 

 

zakończenie godz. 14
30 

 

         
 Przewodniczący Rady 

     

                  Jan Olech 

 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 
 

 


